
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi har tradition 

for, at vi bruger en 

times tid på at 

spise lidt let jule-

frokost sammen 

inden mødet, så vi 

får lidt tid til at 

lære hinanden lidt 

bedre at kende. 

Mødedeltagere: 

 

Forældrevalgte: 

Astrid Helin, Camilla Holse, Connie Nyboe, Helle 

Marie Kieler Koefoed, Kathrine Velin Hansen, 

Nadia Friis, Rikke Ørgreen Nielsen 

 

Medarbejdervalgte: 

Maja Sambleben 

Helene Kluge 

 

Elevvalgte:  

Formand Samasti Koli, 9.y 

Næstformand August Madsen, 8.x 

 

Ledelse:  

Anne-Margit Lassen 

Morten Bambara 

Ditte Krejsler 

Dato: d. 11. decem-

ber 2024 

Mødeleder: Rikke.  

Tid: kl. 19.00 – 

21.00 

Gæster: Maria Pilgaard 

  Afbud: Ulrik, Connie, Samasti og August 

  

Sted: Personalerum-

met. 

Referent: Ledelsen på skolen 

 

 

 

Dagsordenpunkt 

 

 

Formål 

 

Tid 

 

Beslutning/referat 

 

Ansvar 

1. Godkendelse af re-

ferat. 

Beslut-

ning 

19.00 Referatet blev godkendt uden 

bemærkninger 

Mødele-

der 

2. Godkendelse af 

dagsorden 

Beslut-

ning 

19.02 Dagsordenen blev godkendt 

uden bemærkninger 

Mødele-

der 

http://www.boesagerskolen.aula.dk/
mailto:boesagerskolen@egekom.dk
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3. Meddelelser fra 

elevrådet 

Elevrådet kommer med deres 

meddelelser 

Oriente-

ring og 

evt. drøf-

telse 

19.05 Der var ingen repræsentanter 

fra elevrådet. 

Ele-

verne 

4. Skoleudviklings-

samtale 

Et tiltag i den nye aftale om 

Folkeskolen er, at SB kan del-

tage i skoleudviklingssamta-

len. 

 

Skolen fremlægger temaerne 

for samtalen – både de 

bundne og de selvvalgte, og 

bestyrelsen drøfter om de øn-

sker at deltage. 

Drøftelse 

og beslut-

ning 

19.15 Anne-Margit foldede ud hvad 

skoleudviklingssamtalen går ud 

på. 

De temaer som skoleledelsen 

har valgt at drøfte, blev præ-

senteret. 

Temaerne er: 

- Karaktergivning  

- ADHD/autismegrupper 

- Læringskonferencer 

- Fritidspædagogik 

- Brugertilfredshed 

 

Skolebestyrelsen blev spurgt 

om der var nogen der var inte-

resserede i at deltage i udvik-

lingssamtalen. 

 

Mødet ligger d. 10. januar, og 

der var flere der var interesse-

rede i at deltage 

Anne-

Margit 

5. Oplæg om skolens 

resultater  

Bestyrelsen får fremlagt sko-

lens resultater af sommerens 

prøver og vi drøfter, om det 

giver anledning til nogle ind-

satser m.v. 

 

Bilag: Notat om karakterer 

og overgangen til ungdoms-

uddannelser 

Oriente-

ring og 

drøftelse  

19.30 Anne-Margit præsenterede de 

præsterede karakterer til som-

merens prøver, og viste hvilke 

parametre der indgår ift. socio-

økonomisk reference. 

 

Skolen ligger rigtig pænt og på 

niveau med den socioøkonomi-

ske reference. 

 

 

Anne-

Margit 

6. Tema: Elevrådet 

SB får et oplæg fra afd.leder 

Maria Pilgaard, hvor skolen 

præsenterer det arbejde, som 

har været hidtil, og derefter 

skal bestyrelsen være med til 

at svare på følgende: 
a. Hvad er elevrådets formål 

og ansvar: Hvad er deres 
mandat? 

Oriente-

ring/tilsyn 

19.55 

 

Maria præsenterede hvordan 

arbejdet i og med elevrådet er 

struktureret nu, og hvad der 

arbejdes på. 

 

Der er et uforløst potentiale 

med det elevgrundlag vi har, så 

hvordan får vi udnyttet det 

bedre? 

 

Anne-

Margit/ 

Rikke 
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b. Formulering af retning 
(mål) for elevrådet – op-
læg til elevrådet selv. 

c. Lave aftaler om evalue-
ring af elevrådets ar-
bejde. 

d. Hvordan kan skolebesty-

relsen bedst støtte elevrå-
det i deres arbejde og 
omvendt. 

 

Der blev spurgt ind til om pro-

cessen ift. at vælge hvem der 

skal være i elevrådet.  

Det er en demokratisk proces, 

hvor eleverne bliver valgt af 

deres klassekammerater. Det 

er frivilligt at stille op til elevrå-

det. 

Er det en ”blind” valgproces i 

alle klasser? 

 

Hvordan kan vi i højere grad 

anerkende elevrådets arbejde? 

 

Kunne man have en postkasse 

til idéforslag, og en tavle til 

hvor forslagene er i processen 

efterfølgende. 

 

SB’s holdning var at jo mere 

initiativ der kan lægges over til 

elevrådet jo bedre. Så der af-

ventes den endelige plan for 

elevrådets fremadrettede ar-

bejde, og så kommer Maria 

med på et SB møde igen. 

 

7. Trafiksikkerhed 

Bestyrelsen drøfter, om der er 

særligt farlige områder om-

kring skolen, og om der er 

indsatser, der skal sættes i 

gang for at øge sikkerheden 

omkring børnenes færdsel. 

 20.30 Der blev spurgt ind til om der 

var nogle gode forslag til at øge 

trafiksikkerheden omkring sko-

len. 

Det blev italesat at parkerings-

forholdene godt kunne forbed-

res. 

Det har hjulpet en del at der er 

kommet streger på stien foran 

skolen, ift. gående og cyklister. 

 

Der er en udfordring med for-

ældre der stopper op midt på 

parkeringspladserne, og der-

med får skabt propper helt ud 

på Flodvej. 

Der blev spurgt om muligheden 

for at få en skolepatrulje som 

kan hjælpe med udfordringerne 

ift. parkeringspladserne. 

Anne-

Margit/ 

Rikke 
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Kunne man lave en kampagne 

og sætte skilte op ift. hvordan 

man parkerer rigtigt, så foræl-

drene blev nudget i den rigtige 

retning. 

 

Kunne man lave kampagne for 

at få flere til at cykle i skole? 

 

Kunne man lave en elevkonkur-

rence med videoer om hvordan 

man parkerer rigtigt. 

 

Når eleverne kan rette på for-

ældrene i forbindelse med af-

faldssorteringen, kan man må-

ske også bruge børnene til at 

rette på forældrene ift. parke-

ring/trafiksikkerhed. 

 

Skolen tager trafiksikkerhed op 

på forældremøderne hvert år, 

så det kontinuerligt gentages. 

Det samme på 0. årgangs kon-

taktforældremøde. 

 

Skolen prøver at tage fat i tra-

fik og miljø, om der er noget 

der kan gøres for vores parke-

ringssituation. 

8. Evt.  20.40 Sammen om ungelivet i Egedal 

– En indsats for at formindske 

indtaget af alkohol blandt unge 

mennesker, vil gerne komme 

ud på et SB-møde og fortælle 

om de indsatser de gerne vil 

sætte i gang, og evt. inddrage 

SB i arbejdet. 

SB blev enige om at vi inviterer 

dem forbi på et kommende 

møde. 

Alle 

9. Meddelelser fra for-

manden 

Oriente-

ring 

20.45 Der var ingen meddelelser 

 

Rikke kunne godt tænke sig at 

man ved afbud også giver mel-

dingen til hende. 

Rikke 
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10. Meddelelser fra 

skolens ledelse 

Oriente-

ring 

20.50 

– 

21.00 

Der var ingen meddelelser Anne-

Margit 

 

Næste møde d. 28. januar 2024 kl. 18.00 – 21.00 

 

 

Punkter til kommende møde 

 


